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Με αφορμή τη συνέντευξη που έδωσε η πρόεδρος του
φαρμακευτικού συλλόγου Αργολίδας κυρία Κατσουλάκου
Αριστέα στην κυρία Κουρτέλη Κατερίνα στον Best Αργολίδας
για τις ελλείψεις στα φάρμακα, της ζητήθηκε ενημέρωση από
τον βουλευτή Αργολίδας κύριο Ανδριανό Ιωάννη για το θέμα
αυτό προκειμένου να καταθέσει επερώτηση στη βουλή για το
φλέγον αυτό ζήτημα.

      Για το κείμενο της επερώτησης κάντε click εδώ   Για τα
στοιχεία που δόθησαν από κάντε click 
εδώ
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